

以下申請流程適用**不曾**擁有「全國教師在職進修網」帳號者，
已擁有在職進修網帳號者，於師資培育之大學更新資料後可
直接使用同帳號漫遊登入「全國教育實習資訊平台」（參照
步驟三登入）。

1 點選師資生漫遊



The screenshot shows the homepage of the National Education Internship Information Platform. The navigation bar includes links for '常用功能', '關於平臺', '常見問題', '新手上路', '聯絡我們', and '快速連結'. The main content area features several icons: '實習生漫遊', '師資生漫遊' (circled in red), '會員登入', '意願彙整', '相關法規', and '下載專區'. Below the icons, there is a section titled '教育即時動態' with several news items dated 2020/06/01.

2 填寫資料申請，別忘了寄發測試信。申請成功時會跳出小
視窗提示。



The screenshot shows the '師資生個人帳號申請表' (Teacher Student Personal Account Application Form). The form includes fields for '使用帳號', '姓名', '性別', '身分證統一編號', '出生年月日', '師資培育機構', '聯絡電話', '密碼', '確認密碼', 'E-Mail', and '確認E-Mail'. A red box highlights the '寄發測試信' button next to the E-Mail field. At the bottom, there is a checkbox for '我已經詳細閱讀並自願同意' and two buttons: '申請' (circled in red) and '回首頁'.

3.申請成功後，手動回到原來的畫面，點選實習生漫遊

The screenshot shows the homepage of the National Educational Internship Information Platform. The URL is eil.ncue.edu.tw/index.aspx. The page features a navigation menu with options like '常用功能', '關於平臺', '常見問題', '新手上路', '聯絡我們', and '快速連結'. Below the navigation is a large banner with the title '全國教育實習資訊平臺'. Underneath the banner are six circular icons representing different user roles: '實習生漫遊' (Internship Student Tour), '師資生漫遊' (Teacher Education Student Tour), '會員登入' (Member Login), '意願彙整' (Willingness Consolidation), '相關法規' (Related Regulations), and '下載專區' (Download Area). The '實習生漫遊' icon is circled in red. Below the icons is a section titled '教育即時動態' (Education Real-time News) with three news items dated 2020/06/01, each mentioning '平臺管理者' (Platform Manager) and providing information about system operations and updates.

4.以剛剛所申請的帳密登入

The screenshot shows the login page for the 'in-service' system. The URL is openid3.inservice.edu.tw/login.aspx?ReturnUrl=%2fdecide.aspx. The page features the 'in-service' logo and the text '全國教師在職進修資訊網' (National Teacher In-service Education Information Network) and 'OpenID帳號漫遊服務' (OpenID Account Tour Service). Below the logo is a form with fields for '帳號' (Account), '密碼' (Password), and '驗證碼' (Captcha). The '驗證碼' field contains the number '8529'. A red circle highlights the '登入' (Login) button. At the bottom of the form, there are two links: '申請進修帳號' (Apply for In-service Account) and '忘記進修帳號' (Forgot In-service Account).

5.點選一連串資料後再一次填寫資料(如下圖)後送出

The screenshot shows a web browser window with the URL <http://eii.ncue.edu.tw/OpenID/Register.aspx>. The page title is "全國教育實習資訊平臺" (National Education Internship Information Platform). Below the header, there is a navigation menu with options like "常用功能", "關於平臺", "常見問題", "新手上路", "聯絡我們", and "快速連結". A notice at the top states: "2. 請填寫下方欄位資料，平臺將於必要之表單欄位中自動帶入，以節省您的填寫時間；加入會員者，將提供師資培育之大學「實習指導教師名單」及教育實習機構「實習輔導教師名單」供檢索查詢，及其他額外功能項目使用，歡迎加入會員多加利用，謝謝。"

The registration form includes the following fields:

- *身分證字號: 輸入身分證後將自動帶入已有資料，身分證字號第一碼為大寫英文
- 就讀/畢業之師培大學: 台灣首創大學
- *學號: 輸入身分證後自動帶入
- *姓名: 姓氏: 吳, 姓名: 曉嵐
- *性別: 請選擇
- *出生日期: 請設定出生日期
- *身份別: 學士, 公費生
- 郵遞區號: [input field]
- 請選擇縣市鄉鎮: [input field]
- *通訊地址: [input field]
- 請填入地址: 例: 中正路一段1號
- *聯絡電話: (範例04-7232105#123 or 04-7232105#123-126 · 0912-345678)
- *手機號碼: (範例04-7232105#123 or 04-7232105#123-126 · 0912-345678)
- *E-mail: 請填入E-mail
- 請填入密碼: [input field]

正式登入教育實習資訊平台~

下次登入一樣由師資生漫遊登入

待8月1日開始實習時系統將會自動開通漫遊，即可直接登入「全國教師在職進修資訊網」(<http://inservice.edu.tw/>)使用。

*屆時如仍無法登錄「全國教師在職進修資訊網」，請聯繫本中心，謝謝。